
Referat fra ekstraordinært bestyrelsesmøde 21/1 2022 i Faaborg Sejlklub 
Tilstede: Erik, Allan, Marianne, Søren, Carsten, Sune 
Fraværende: Gudrun, Theresa   
 
1. Fremtidig kommunikation - fælles forventninger  
Hver udvalgsformand kommunikerer med deres respektive udvalg, kommunikation på tværs af udvalg bør forgå på 
bestyrelsesmøder, med mindre det drejer sig om noget, der ikke kræver større drøftelser i bestyrelsen.  
 
2. Drøftelse af værdier i vores arbejde - fælles sejlklub 
Bestyrelsen skal til hver en tid fokusere på at agere som en fælles sejlklub. 
 
3. Konkret sag om klubbens CB66 ved broen - skal vi ændre vores nye broreglement?  
Bestyrelsen har besluttet, at der i broreglementets paragraf 1 tilføjes: Bestyrelsen kan, såfremt der er ledige pladser 
ved broen, inddrage en eller flere pladser til brug for sejlklubbens aktiviteter.  
Desuden skal der under paragraf 6 fjernes følgende tekst: Der udarbejdes lejekontrakt for alle bro-pladser, der som 
bilag vedhæftes kopi af forsikringspolicen.   
Desuden ændres i første linje ordet havnereglement til broreglement. 

 

Erik deltager som formand for Faaborg Sejlklub ved næste møde i hus, bro og pladsudvalget og orienterer 

om ændringerne.   

 


